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Uitnodiging  

voor de Algemene Vergadering van Bridge Soest op 28 november 2023 om 19.30 uur, te 

houden in De Rank, Soesterbergsestraat 18, 3768 EJ Soest 

 

Agenda 

1. Opening en mededelingen 

2. Verslag Algemene Vergadering Bridge Soest 14 maart 2023, ter goedkeuring 

3. Inhoudelijk jaarverslag Bridge Soest 2022-2023 

4. Financiële zaken  

 - Verslag kascommissie (mondeling tijdens de vergadering) 

            - Jaarrekening 2022-2023 en balans, ter goedkeuring 

 -  Begroting 2023-2024, ter goedkeuring 

 - Contributie voorstel 2024-2025 

5. Benoeming kascommissie 

6. Verslag technische zaken 

7. Verslag opleiding 

8. Verkiezing Bestuursleden Bridge Soest 

9. Verkiezing leden continuïteitscommissie Bridge Soest 

10. Invulling competitie 2024, vorming werkgroep 

11. Werving vrijwilligers 

12. Rondvraag en sluiting  

 

Stukken bij de agenda 

- Verslag Algemene Vergadering Bridge Soest 14 maart 2023 (bijlage 1) 

- Inhoudelijk jaarverslag Bridge Soest 2022-2023 (bijlage 2) 

- Jaarrekening 2022-2023 en begroting 2023-2024 (bijlage 3) 

- Balans (bijlage 4) 

- Contributie voorstel 2024-2025 (bijlage 5) 

- Verslag technische zaken (bijlage 6) 

- Verslag opleiding (bijlage 7) 

- Verkiezing leden bestuur en continuïteitscommissie (bijlage 8) 

- Invulling competitie Bridge Soest 2024, vorming werkgroep (bijlage 9) 

 

 

 



 

Bijlage 1  

Verslag Algemene Vergadering 

Datum:  14 maart 2023, 19.00 uur 

Locatie: de Rank 

Aanwezig: - Bestuur Bridge Soest: Ton Cornelissen, Henk van Dalen, Armand Trippaers,  

   Peter Koot, Monique van der Horst (Betty van Dijk afwezig gemeld) 

     - 31 leden Bridge Soest 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Ton Cornelissen heet alle aanwezigen welkom en licht toe, dat deze Algemene 

Vergadering voortvloeit uit de AV van 30 november 2022 met als doel duidelijkheid en 

besluitvorming m.b.t. energietoeslag.  

Ton deelt mede: 

- zowel Teun en Els van Rijsbergen als Theo en Mariëtte Hoogenboom  zijn afwezig, maar 

hebben wel inbreng in de vergadering, welke op een later moment in de vergadering 

besproken zullen worden 

- bestuur is niet voltallig: Betty van Dijk is door ziekte afwezig 

 

2. Verslag AV 30 november 2022 

- Niels Mourits reageert op agendapunt 4, hij zou de volgorde verslag kascommissie - 

decharge – jaarrekening graag anders zien:  eerst jaarrekening waarna verslag 

kascommissie en decharge.  

Er volgt een discussie met inbreng Johan Keswiel, Jaap Kaptein en Peter Koot, waarin 

naar voren komt, dat verslag kascommissie los staat van de jaarrekening. De taak van de 

kascommissie is het controleren van de boekhouding. 

Ton stelt voor om de volgorde te handhaven, vergadering stemt hiermee in. 

- Niels Mourits vraagt naar de uitkomst van het bijhouden van verschil  ranking- vs. 

promotie/degradatie-systeem, zoals in agendapunt 6 beschreven. 

Nadat Henk meldt, dat dit nog niet is onderzocht, stelt Ton, dat voor deze evaluatie het 

einde van de competitie zal worden afgewacht. 

Henk Hoen stelt, dat 1 op 1 vergelijking tussen beide systemen niet mogelijk is, in feite is 

ranking systeem promotie/degradatie per week met per week andere tegenstanders. 

- Niel Mourits vraagt naar agendapunt 12, waarin spelen op 4 mei als ongepast wordt 

genoemd; Ton stelt dat 4 mei als speelavond uit het speelrooster is gehaald. 

Het verslag van 30 november 2022 wordt goedgekeurd. 

 

3. Herziene begroting 2022-2023, ter goedkeuring 

Ton licht de begroting toe: herziening bleek nodig om 3 redenen: 

- energietoeslag heeft grote impact, waardoor kosten huisvesting 25% hoger zijn 

ingeschat. Gezien de berekening energietoeslag achteraf (nov 22: 33%, dec 22: 32%, 

prognose eerste kwartaal/23: 17%) wordt handhaving van 25% als verstandig gezien 

- verhoging afdracht NBB 



- verhoging inkomsten contributie door toename leden 

 

- Wim Kox acht de toeslag 25% te hoog en zou willen zien, dat de club hiertegen ageert. 

Ton legt uit, dat  de huur die De Rank van ons vraagt zeer redelijk is: i.p.v. € 340 per 

dagdeel betalen wij € 130. Bovendien heeft dhr Dirksen, als vertegenwoordiger van De 

Rank, ons een subsidie van € 2.500 gegeven als tegemoetkoming in de kosten. 

De 25% , die nu wordt begroot, kan mogelijk meevallen: na elke periode wordt feitelijke 

energietoeslag n.a.v. tariefwijzigingen berekend, waarbij tarieven over het jaar 

2020/2021 als referentie worden gehanteerd. 

Verder kan er mogelijk gebruik worden gemaakt van 1. MKB subsidie voor De Rank per 

II/2023 en 2. Ondersteuning van Bridge Soest door gemeente Soest. 

Wim Kox vraagt zich af of er een goedkopere ruimte kan worden gevonden? Dit wordt 

door de vergadering betwist, Ton stelt, dat we door De Rank fair worden behandeld en 

dat we ons daarom ook vice versa fair dienen te gedragen. 

- Niels Mourits beaamt, dat energielasten complex zijn en vraagt om de huur en 

energietoeslag apart te benoemen in de financiële stukken. Dat wordt door de voorzitter 

toegezegd. 

Verder meldt hij, dat in het verslag AV nov 22 er melding is van 15% energietoeslag en 

dat tarief 20/21 leidend zou zijn voor bepaling energietoeslag. Het zou beter zijn geweest 

deze 15% als voorschot te betitelen, met latere tendens naar hogere prijzen is dit 

percentage naar 25% verhoogd. 

Ton meldt, dat het pas in het financiële jaarverslag duidelijk zal zijn of extra bijdrage 

energietoeslag van de leden zal leiden tot een groter of kleiner resultaat. Als de 

jaarrekening een positief resultaat oplevert zal dat leiden tot een gunstiger contributie 

voor de leden. 

Dirk Keetbaas stelt voor om een evt. positief resultaat in een “spaarpotje” te stoppen 

(i.p.v. terugbetalen aan de leden), Johanna Jansen ondersteunt dit voorstel. 

 

- Jaap Kaptein wil graag weten welk deel van de huur energie betreft. Ton zegt dit niet te 

weten, we huren incl. verwarming. Momenteel wordt voor energietoeslag € 4.500 

gereserveerd en voor huur ca. € 20.000 

 

- Voorstel Theo en Mariette Hoogenboom om de temperatuur in de foyer nog wat lager 

te zetten is niet wenselijk na uitleg Dirk Keetbaas: vloerverwarming is van 20 naar 19 

graden C verlaagd, verdere verlaging naar 18 graden leidt tot condensvorming. 

Dedi Kaptein vraagt om de temperatuur gelijkmatiger kan worden ingesteld, waarop Dirk 

antwoordt dat de luchtbehandeling (met instroom bij de bar en uitstroom achter in de 

zaal) is bijgesteld en nu beter zou moeten zijn.. 

Herziene begroting 2022 – 2023 wordt door de vergadering goedgekeurd 

 

4. Vaststelling energietoeslag per lid per speelmoment 2022 – 2023 

wordt beslist door de vergadering op € 20,00  

 



5. Begroting 2023 – 2024 ter goedkeuring 

waarbij Ton toelicht, dat het volgende agendapunt (6) in feite onderdeel is van deze 

begroting. 

Begroting is gebaseerd op 210 leden (momenteel 185 plus instroom vanuit cursus met 54 

cursisten) en contributie € 140 en € 210 voor respectievelijk 1 en meerdere keren per 

week spelen.  

- Wim Kox vraagt of contributie voor leden, die 3x per week spelen omhoog zou kunnen. 

Ton antwoordt, dat aantasting van het beleid in deze niet wenselijk is. Deze vorm van 

contributieheffing is een besluit van de Algemene Vergadering. 

- Joke Lips vraagt of de energietoeslag wel x1, x2 en x3 zal zijn, dat wordt beaamd. 

- Jaap Kaptein vraagt of buitenstaanders bij de zomercompetitie de eerste keren gratis 

mee kunnen doen? Ton meldt, dat er in het bestuur een voorstel is m.b.t. 

buitenstaanders in de zomercompetitie, hetgeen in de volgende vergadering (22/3) zal 

worden besproken. 

- Johanna Jansen wil weten hoe de huur 21/22 kan zijn verdubbeld in 22/23, antwoord is, 

dat 21/22 er veel uitval was vanwege Corona. 

 

6. Vaststelling contributie 2023 – 2024 

Vergadering besluit, dat huidige contributie wordt gehandhaafd, inclusief de methodiek 

om een negatief saldo in de vorm van een energietoeslag per dagdeel aan de leden te 

berekenen. 

 

Rondvraag en sluiting 

- ingekomen stuk Els en Teun van Rijsbergen wordt besproken, waarbij Niels Mourits de 

reactie hierop van Ton niet correct vindt. B.C. Eemland is het “vehikel” geweest voor de fusie 

van de 3 clubs en diens oprichtingsdatum zou moeten gelden als oprichtingsdatum Bridge 

Soest. Deze datum wordt inderdaad op de website als zodanig vermeld (onder menu – 

clubinformatie: 5/6/1980. De kritiek van Niels Mourits blijkt gebaseerd te zijn op een 

misverstand. 

- Willem Wiegersma meldt, dat het zoeken op internet naar de homepage van Bridge Soest 

lastig is. Ton beaamt dit, hieraan zal worden gewerkt. 

- Henk Hoen stelt voor om evt. een “butlercompetitie” als (extra) speelvorm te gebruiken. Dit 

zal door de TC en bestuur worden besproken. 

- Wim Kox meldt, dat viertallen onder een deel van de leden niet gewenst is en vraagt of we 

hiermee doorgaan? Ton meldt, dat het speelrooster, incl. geplande viertallen, is 

goedgekeurd in de AV november 2022. Nettie van Asch ondersteunt mening van Wim, vindt 

viertallen vooral iets voor betere spelers en vindt het langdurig aan 1 tafel spelen niet leuk. 

Ze vraagt of er voor niet-viertallers evt. een aparte lijn kan worden gespeeld? 

- Constance van Wesemael vraagt waar het mooie clubkleed is gebleven? Deze blijkt in de 

kast te zijn blijven liggen (evenals de bestuurshamer) – excuus namens het bestuur voor 

deze nalatigheid. 

- Jaap Kaptein vraagt om het rankingsysteem te evalueren, promotie/degradatie wordt als 

spannender ervaren… wordt vervolgd 



 

Voorzitter Ton Cornelissen sluit de vergadering 

Bijlage 2 

Inhoudelijk jaarverslag Bridge Soest 

Dit verslag betreft het verenigingsjaar 2022-2023 van Bridge Soest, dat loopt van 1 

september 2022 tot en met 31 augustus 2023.  

Op dinsdag 23 mei 2023 overleed ons trouwe lid Nanny van Campen. Zij was een van de 

oudste leden van (voorheen) BC Eemland en tot en met 16 februari 2023 speelde zij samen 

met Anja Hekman enthousiast mee op de donderdagavonden. Zij is 83 jaar oud geworden. 

 

Was er in het vorige verenigingsjaar nog sprake van onderbreking van het bridgen vanwege 

Corona, dit jaar kon de competitie zonder problemen worden afgewikkeld. 

Het aantal leden bleef tamelijk stabiel tussen 182 aan het einde van het vorige verslagjaar en 

186 in de loop van het jaar. De aspirant leden, de cursisten die deelnamen aan de 

vervolgcursus, zijn daar niet betrokken.  

In augustus 2023 groeide het ledental naar 199 en de prognose voor het jaar 2023-2024 is 

220. Die groei is voornamelijk te danken aan het feit dat het merendeel van de cursisten lid 

werd van Bridge Soest. Ongeveer 15 leden namen afscheid van onze club en het aantal 

nieuwe leden bedraagt ongeveer 50. 

Samen met de 29 deelnemers aan de beginnerscursus, die aspirant lid zijn, staat Bridge 

Soest bij de start van de competitie 2023-2024  bij de bridgebond geregistreerd met 250 

leden! 

Van de leden hebben 76 aangegeven op de maandagavond te spelen, 62 op de 

dinsdagmiddag en 110 op de donderdagavond. Vooral de groei van de dinsdagmiddagbridge 

is verheugend. Die groei is gerealiseerd in anderhalf jaar. Ongeveer 30 leden bridgen meer 

dan één maal per week. 

Zowel op 30 november 2022 als op 14 maart 2023 was er een Algemene Vergadering van 

Bridge Soest, bijgewoond door resp. ruim 60 en ruim 30 leden. 

Belangrijk onderwerp was de energietoeslag, een opslag op de huur die de vereniging aan 

De Rank verschuldigd is. Die toeslag werd met ingang van 1 november 2022 in rekening 

gebracht in verband met de sterk gestegen energiekosten. De leden stemden ermee in om 

deze gestegen huisvestingskosten bij de leden in rekening te brengen in de vorm van een 

energietoeslag.  

Gelukkig kon De Rank met ingang van 1 april 2023 een gunstiger jaarcontract afsluiten met 

haar energieleverancier. Daarmee verdween voor de club de financiële onzekerheid voor het 

lopende jaar en ontstond een financiële meevaller. 

De contributie bedroeg € 140 per jaar voor één maal per week bridgen en € 210 per jaar bij 

meer dan één maal per week. Eenmalig werd de contributie verhoogd met een 

energietoeslag van € 20 per dagdeel.  



Vervolgcursus 

De cursus voor gevorderden ging in januari 2023 van start op maandagavond en 

dinsdagmiddag. Het aantal cursisten bedroeg 68. Van de beginnerscursus zijn 41 cursisten 

doorgestroomd en er hadden zich 11 nieuwe deelnemers aangemeld. Ten slotte spijkerden 

16 leden van Bridge Soest hun kennis bij.  

Zowel in het AD als in de Soester Courant was er veel aandacht voor deze geweldige 

opkomst. 

Vanaf begin april speelden de cursisten tijdens de clubcompetitie mee in de foyer. Cursisten 

zijn aspirant-lid en ook welkom tijdens de zomercompetitie. 

Toekomstdrive  
Vanuit de NBB wordt er jaarlijks een aantal „Toekomstdrives” gehouden, drives bedoeld om 

cursisten de gelegenheid te geven om in wedstrijdverband met cursisten van elders te 

spelen. 

In april heeft een aantal van onze cursisten aan een dergelijke drive meegedaan in het 

gebouw van de NBB  in Utrecht en één paar daarvan, bestaande uit Louis Silkens en André 

van Vugt, behaalde de eerste prijs! 

Feestelijk bridgedrives voor de leden 

Bij de sinterklaasdrive van 5 en 6 december speelden de cursisten 

voor het eerst mee in de foyer, in een eigen lijn. Er waren 

chocoladeletters als prijsje en pepernoten op de tafels. 

Een geanimeerde topintegraal, voor de cursisten de eerste wedstrijd. 

Mede dankzij de docenten Armand en Henk een geslaagde 

bijeenkomst. 

 

 De kerstdrives op 19, 20 en 22 december werden door Sjef Peeters prima verzorgd. Na een 
ontvangst met koffie of thee met een stukje kerstkrans werd er gebridged. Tussen de rondes 

waren er hapjes. 
De cursisten waren ook uitgenodigd, de stemming was 
geanimeerd. 
Het bestuur gaf alle deelnemers een dekentje cadeau, 
symbool voor de wens dat er in 2023 meer warme 
medemenselijkheid zal zijn. Vooral verlangen we naar het 
einde van de meedogenloze oorlog in Oekraine.    

Een groot deel van de leden schonk op donderdag het 
dekentje aan “Het Hart” in Soest, een mooi gebaar. 

In de laatste week van het jaar was er op dinsdag en donderdag nog een oliebollendrive. En 
op de eerste maandag van 2023, toen er geen oliebollen meer waren, werd iets hartigs 
geserveerd.   
 
Diverse leden vonden de invulling van de paasdrives wel erg mager. Een paar prijzen hadden 
er toch wel afgekund vond men. Het bestuur trekt zich die kritiek aan, we hebben ons teveel 
laten leiden door de wens om zuinig met de financiële middelen om te gaan.  

 



 

 

 

 

 

 
 

Open bridgedrives 

              
De Koningsdrive in april 2023 was een groot 
succes met 49 deelnemende paren. Een 
feestelijk en ook gezellig gebeuren met koffie 
en een taartje, bittergarnituur en prijzen. 
Verrassend was dat er ook deelnemers van ver 
waren gekomen (Hoogeveen, Haarlem, 
Heiloo!). Namens het Oranjecomité werden de 
prijzen uitgereikt door de voorzitter René van 
Hal. Jacques Herman en Henk Hoen behaalden 
de eerste prijs. 
 

Op 21 mei 2023 organiseerde Bridge Soest het 18e 

Hartenvrouwtoernooi. Dit toernooi werd gehouden ten 

bate van Hospice De Luwte in Soest.  

Aan het toernooi deden ruim 80 bridgers mee. Die 

konden natuurlijk een prijs winnen met het bridgen, maar 

ook met een loterij.  

Veel sponsoren hadden loterijprijzen ter beschikking 

gesteld, er was dus een riante prijzentafel. Naast giften in 

natura waren er ook sponsoren die een bedrag 

beschikbaar hadden gesteld. Samen met de bijdragen van 

de deelnemende bridgers was er een totaalopbrengst van 

€ 5000. 

Aan het eind van het toernooi werd aan de voorzitter van 

het bestuur van De Luwte, Koos Nieuwland, een cheque 

overhandigd met dat bedrag.  

Het paar Barbara van Dijk en Armand Trippaers eindigde op de eerste plaats. 

 

Clubkampioenen! 
Eind mei en begin juni zijn de kampioensparen van het afgelopen competitiejaar in het 
zonnetje gezet. Het  club-parenkampioenschap laat zien, welk paar er in totaal over het 
gehele seizoen gemiddeld het hoogst heeft gescoord in de competitie op het betreffende 
dagdeel. In deze Ranking word je alleen opgenomen als je als paar meer dan 10 keer hebt 
samengespeeld. 



De kampioenen op de maandagavond zijn Eve Weijers en Henk Hoen. 
Op dinsdagmiddag zijn dat Marga en Wim de Ruiter.  
En de donderdagavond kampioenen zijn Ton Lecluse en Dik Uittenbogaard. 

 

Zomercompetitie 2023 
Gedurende de maanden juni, juli en augustus werd de zomercompetitie gespeeld. 

Naast de leden die op elk speelmoment konden deelnemen, werden er ook een flink aantal 
gasten ontvangen. Zo waren er vooral op de maandagavond regelmatig gasten uit 
Bunschoten/Spakenburg, omdat er op hun bridgeclub ‘s zomers niet wordt gespeeld. 

Om in de zomer-eindstand te worden opgenomen moest men -als individu- minimaal 8 van 
de 13 keren hebben meegespeeld. Voor de maandagavond 7 van de 12 keren. 
 

Externe viertallen district Gooi- en Ommeland, resultaten van Bridge Soest 

Bridge Soest nam aanvankelijk met drie teams deel aan de viertallencompetitie, maar 

vanwege organisatorische problemen trok één team zich terug. 

Bridge Soest 1 (Dik Uittenbogaard, Ton Lecluse, Jacques Herman, Henk Hoen, Betty van Dijk 

en Henk van Dalen) bereikte de finales op de slotdag. In de ochtend werd de halve finale 

gespeeld tegen Sans Fumare 1 uit Lelystad. Na een spannende strijd werd gewonnen met 14-

6 en werd de finale bereikt. Dik en Ton boden als een van de weinigen een klein slem in 

harten en maakten dat heel mooi. Ook de finale was spannend maar werd helaas nipt 

verloren met 12-8 van B.C.L. ’58 1 ook uit Lelystad. Beide finalisten verdienden hiermee 

promotie naar de hoofdklasse. 

Bridge Soest 2 (mw. Stolwijk, Geertje en Armand Trippaers en Niels Mourits) speelde 5 

wedstrijden op de slotdag en verloor ongelukkig de eerste 4 wedstrijden van Almere 2, Alert 

1 uit Bussum, De Bridge Gooiers uit Blaricum en Scherpenzeel 2, maar wist de laatste 

wedstrijd te winnen met 12-8 van Zeewolde 1. 

Club Battle 

Eve Weijers en Henk Hoen behaalden een mooi resultaat in de Club Battle. Over hun prestatie werd 

verslag gedaan in het blad Bridge van de NBB. 

Bridge Verbindt 

Een belangrijk communicatiemiddel met de leden is  het bulletin Bridge Verbindt. In het 

verslagjaar verscheen het 12 keer.  

Van Dik Uittenbogaard ontvingen we, onder het motto ‘spelverbetering’, twee maal een  

bijdrage.  

Alle nummers zijn ook te raadplegen op de website van de club. Daar kan iedereen kennis 

nemen van allerlei informatie over Bridge Soest en kunnen leden de ledenlijst inzien. 

Bestuursvergaderingen 

In het verslagjaar kwam het bestuur negen maal in vergadering bijeen. 

 

 



 

 

Bijlage 3 
Jaarrekening 2022-2023 en begroting 2023-2024 Bridge Soest 

Bedragen in hele Euro’s Excl. BTW Incl. BTW Incl. BTW incl. BTW Excl. BTW 

 werkelijk werkelijk werkelijk 
Herz. 

Begroting begroting 

 2022/2023 2022/2023 2021/2022 2022/2023 2023/2024 

Baten      

Contributies 22.734 27.508 18.565 28.500 26.500 

Energietoeslag 4.140 4.140 0 0 0 

Rente bank 12 0 0 0 0 

Sponsoring 2.500 3.025 3.125 3.026 2.500 

Diversen 193 233 73 0 0 

Totaal  baten 29.579 34.906 21.763 31.526 29.000 

      

Lasten        

Bestuurs kosten 382 416 1.662 250 250 

Opleiding /Werving 0 0 0 250 250 

Wedstrijdleiding 411 449 676 500 500 

Jaarvergadering 306 350 439 700 300 

Lief en Leed 82 90 127 200 200 

Totaal  1.181 1.305 2.904 1.900 1.500 

      
Bridge activiteiten      
Spelmateriaal 0 0 461 500 500 

Evenementen 2.894 3.292 1.331 2.800 3.500 

Competitie extern 50 60 0 100 200 

Totaal Bridge activiteiten 2.944 3.352 1.792 3.400 4.200 

      

Algemene Kosten      

Zaalhuur 16.115 20.020 10.572 19.890 16.000 

Zaalhuur energietoeslag 2.021 2.445  4.580 1.050 

Bijdrage NBB/District 5.815 7.036 4.475 6.700 6.300 

Afschrijvingen 0 0 816 0 0 

Diversen 242 292 463 500 500 

Bankkosten 387 387 252 500 500 

Reservering apparatuur 500 500 500 500 500 

Reservering Lustrum/Feest 2.000 2.000 6.840 2.000 2.000 

Totaal Algemene kosten 27.080 32.680 23.918 34.670 26.850 

      

Totale Lasten 31.205 37.337 28.614 39.970 32.550 

      

BTW af te dragen 0 -8.467 -1.755 -5.265 0 

BTW te vorderen 0 8.446 5.003 5.663 0 



BTW effect 0 -21 3.248 398 0 

      

Totaal Bridge activiteiten -1.626 -2.452 -3.603 -8.046 -3.550 

      

Denken en Doen       

Lesgeld 10.150 11.900 3.360 10.130 5.800 

Aspirant lidmaatschap -788 -875 0 -910 -420 

Huur  -3.005 -3.636 -1.270 -2.845 -2.360 

Huur energietoeslag -521    -150 

Docenten -3.000 -3.000 -750 -3.000 -3.120 

Advertenties -2.926 -3.540 -2.217 -1.444 -1.890 

Diversen 0 0 0 0 0 

Lesmateriaal -1.264 -1.377 0 -2.315 -1.100 

btw effect    -720  
Explotatie Denken en 
Doen -1.354 -528 -877 -1.104 -3.240 

 

      
     
     

     

Toelichting op de jaarrekening 2022-2023 

Cijfers zijn in dit verslag alleen in gehele Euro’s gerapporteerd. 

De grootste verschillen tussen de begroting en realisatie over 2022/2023  zijn: 

- De inkomsten uit contributie, die te hoog zijn ingeschat 

- Post energietoeslag van € 4140 die ingevolge van een besluit van de Algemene Vergadering 

van 14 maart 2023 bij de leden in rekening is gebracht 

- Kosten van evenementen, die hoger uitkwamen dan begroot 

- De hoogte van de door De Rank in rekening gebrachte energietoeslag, die uiteindelijk lager 

uitkwam dan begroot 

Het negatief saldo van € 1626 is ten laste gebracht van de Algemene Reserve. 

Het bestuur stelt de leden voor om de jaarrekening 2022-2023 goed te keuren. 

 

Toelichting op de begroting 2023-2024 

 

Met ingang van deze begroting worden de bedragen nog louter gerapporteerd exclusief 

BTW.  

De begroting is gebaseerd op 220 leden. 

Er is bij de baten nog geen rekening gehouden met de mogelijkheid om bij de leden een 

energietoeslag in rekening te brengen. Daartoe is wel besloten door de leden op 14 maart 

2023. Op basis van het huidig energiecontract van De Rank, dat loopt t/m maart 2024 is bij 

de lasten een bedrag begroot van € 1050. Om dat bedrag te dekken zou een energietoeslag 

van ca. € 5 bij ieder lid in rekening moeten worden gebracht. 

De afdracht naar de NBB is een raming. Die afdracht is nog niet vastgesteld. 

De post evenementen is verhoogd om feestelijke drives te kunnen bekostigen. 



Het tekort op de begroting kan ten laste worden gebracht van de Algemene Reserve (per 31-

8-2023 bedraagt deze € 11.702).  

Indien bij de leden een energietoeslag in rekening wordt gebracht daalt die reserve iets 

onder het niveau dat het bestuur wenselijk acht. Het bestuur streeft naar een minimum 

reserve van € 10.000. Enige onderschrijding acht het bestuur verantwoord. 

Het bestuur heeft, nu de vereniging 2 jaar bestaat, opnieuw gesproken over de vereiste 

minimumhoogte van de Algemene Reserve en oordeelt dat die kan worden teruggebracht 

naar een bedrag van € 7.500. 

Het bestuur stelt de leden voor om de begroting 2023-2024 goed te keuren. 

Het bestuur stelt de leden voor om ermee in te stemmen dat de Algemene Reserve 

minimaal € 7.500 bedraagt. 

 

Denken en Doen 

De jaarrekening en begroting Denken en Doen behelst inkomsten en uitgaven ten behoeve 

van de opleidingen die Bridge Soest aanbiedt. Het traject is destijds gestart door Stichting 

Bas. De exploitatie van de opleidingen ondervindt eveneens gevolgen van de energietoeslag. 

In de begroting is rekening gehouden met het voornemen om met ingang van januari 2024 

een vervolgcursus aan te bieden. Het tekort wordt ten laste gebracht van de subsidie die van 

de gemeente Soest is verkregen in 2019. Zie voor het nog beschikbare restant van de 

subsidie de Balans. 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Bijlage 4 

Balans Bridge Soest 31-08-2023 
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Bijlage 5 

Contributie voorstel 2024-2025  

Voor het verenigingsjaar 2024-2025 rekent het bestuur op 220 leden, waarvan ca 30 leden 

meer dan een maal per week spelen.  

Dat is gebaseerd enerzijds op het aantal cursisten dat lager is dan afgelopen jaar en 

anderzijds op de verwachting dat er onder de huidige leden enig verloop zal zijn. 

We streven ernaar in de begroting wat meer ruimte te scheppen voor jaarlijkse 

feestelijkheden en houden daarnaast rekening met toenemende inflatie. 

Het bestuur stelt voor de contributie voor 2024-2025 vast te stellen op € 150 per lid voor 

een maal per week spelen en € 225 per lid voor meer dan een maal per week spelen.  

Zo nodig wordt bij de leden een energietoeslag in rekening gebracht. 

Daarmee wordt een kostendekkende begroting voor 2024-2025 mogelijk. 

Het bestuur stelt de leden voor om de contributie 2024-2025 vast te stellen op € 150 per 

jaar voor een maal per week spelen en op € 225 voor meer dan een maal per week spelen.. 

 

Bijlage 6 

Verslag Technische Zaken 2022/2023 

Algemeen 

Vanuit het bestuur is Henk van Dalen verantwoordelijk voor de technische zaken binnen de 

vereniging.  

Op de 3 speelmomenten van onze 

vereniging(maandagavond/dinsdagmiddag/donderdagavond) is de wedstrijdleiding in 

handen van resp. Winnie Schuin, Armand Trippaers en Henk van Dalen. 

Daarnaast zijn Henk Hoen en Johanna Janssen beschikbaar als inval/wedstrijdleiders. 

In het seizoen 2022/2023 is er op elk van de 3 speelmomenten een Ranking competitie 

gespeeld gedurende september 2022 t/m mei 2023.  Daarnaast is er een aantal 4 tallen 

avonden georganiseerd, alsmede een Paas- en een Kerstdrive.  

Gedurende de zomermaanden juni t/m augustus is er een speciale zomercompetitie 

gespeeld, waarbij ook gastspelers uit de omgeving welkom waren. 

Het materiaalbeheer is in handen van Joke Herten. 

De vereniging heeft een flink aantal gediplomeerde arbiters in de gelederen: 

Hoofdarbiter is Mevrouw Stolwijk. 

Gediplomeerde arbiters zijn verder Armand Trippaers, Henk van Dalen, Dik Uittenbogaard en 

Jaap Kaptein. 

Drie speelmomenten 

Het seizoen 2022/2023 kenmerkte zich door de snelle groei van onze vereniging. 

Gedurende dit seizoen werd les gegeven aan een grote groep cursisten (70 personen), 

waarvan inmiddels een flink deel ook lid is geworden van Bridge Soest. 



Op de maandagavond in dit nieuwe seizoen spelen we momenteel in 2 of 3 lijnen; op de 

dinsdagmiddag spelen we in 2 lijnen en op de donderdagavond spelen we momenteel met 3 

volle lijnen. Voor het eerst speelden we half oktober 2023 met meer dan 50 paren op de 

donderdagavond en was onze zaal dus gevuld met ruim 100 leden! 

Rankingsysteem 

Het gehele seizoen 2022/2023 is gespeeld volgens het Rankingsysteem. 

Topintegraal wedstrijden, waaronder de speciale drives zoals Pasen en Kerstmis zijn niet in 

het Rankingsysteem opgenomen. 

Kampioenen van het seizoen 2022/2023 waren: 

Maandagavond: Eve Weijers met Henk Hoen 

Dinsdagmiddag: Marga en Wim de Ruiter 

Donderdagavond: Ton Lecluse met Dik Uittenbogaard 

Op de verenigingssite van Bridge Soest is de werking van het Rankingsysteem duidelijk 

beschreven. 

Belangrijk is dat voor iedere speler een persoonlijke ranking wordt opgebouwd met de 

resultaten van zijn/haar laatste 6 gespeelde wedstrijden. Voor paren wordt die persoonlijke 

ranking vervolgens bij elkaar opgeteld. 

Districtscompetitie 4 tallen 

In het seizoen 2022/2023 zijn wij met 2 teams gestart in de districts 4 tallen competitie. 

Het eerste team heeft daarin uitstekend gepresteerd, waardoor dat team in de huidige 

competitie (2023/2024) in de Hoofdklasse uitkomt. Door omstandigheden heeft het 2e team  

de competitie vorig seizoen vroeger moeten verlaten. 

Inmiddels heeft onze vereniging ook een ander sterk 2e viertallen team kunnen inschrijven, 

dat eveneens is ingedeeld in de district Hoofdklasse. 

Slot 

De Technische commissie is veel dank verschuldigd aan alle vrijwilligers voor het 

ondersteunende werk, zoals het inrichten van de zaal, het dupliceren van de spellen voor de 

3 speelmomenten en het onderhoud van alle speelmaterialen. Zonder de inzet van een groot 

aantal vrijwilligers zou deze vereniging niet hebben kunnen uitgroeien naar de grootste 

vereniging van het District Gooi en Ommeland! Hartelijk dank voor al die vrijwilligers! 

Vergelijking Rankingsysteem met vroegere promotie/degradatie regeling van de lijnen. 

Tijdens de vorige Algemene Vergadering werd een vraag gesteld over de verschillen tussen 

het oude systeem en het huidige Rankingsysteem. 

Vroeger speelde men in een bepaalde lijn en na 6 weken volgde dan voor 2 of 3 paren een 

promotie dan wel degradatie in de lijnen waarin men speelde. Als men niet alle weken had 

meegespeeld, dan werd een vervangende score vastgesteld voor de ontbrekende weken. 

Ook als men door omstandigheden niet met de eigen partner had gespeeld, werd een 

vervangende score vastgesteld. 



In het huidige Rankingsysteem wordt gekeken naar de individuele resultaten van de laatste 6 

gespeelde wedstrijden. Er komen geen vervangende scores, immers je houdt steeds je 

gemiddelde over de laatste 6 gespeelde wedstrijden. Bij het indelen van de lijnen wordt dus 

steeds gekeken naar de stand op de ranking ranglijst. 

Zo zullen de eerste 16 paren meestal in de A lijn terechtkomen, de volgende 16 paren in de B 

lijn etc. 

Omdat niet iedereen iedere week aanwezig is, kan er een kleine verschuiving plaatsvinden 

vanaf plaats 12 t/m 18 om de A lijn te bepalen, en zo verder voor de B en de C lijn. 

In de praktijk hebben wij het afgelopen jaar via steekproeven gekeken of er nu grote 

verschillen ontstaan in de indeling van de lijnen bij de oude methode en bij het 

rankingsysteem. 

Wanneer je uitgaat van een bepaalde startdatum met daarbij dan een A, B en C lijn, en je 

kijkt naar de rankingstand 6 weken later, dan zijn in de praktijk de verschillen niet heel groot: 

6 weken later zitten van de A lijn paren 60/70% nog steeds in de A lijn.  Datzelfde geldt ook 

voor de B en C lijnen. Ten opzichte van de vroegere promotie/degradatie van 2 of 3 paren 

naar boven of naar beneden is dat vergelijkbaar. 

Wel is het zo, dat de paren die in de “wissel” zone zitten (plek 12-18 voor A) soms per week 

kunnen wisselen van lijn.  Dat hangt dan af van het 6e resultaat. Een goede of een slechte 6e 

score kan het gemiddelde van 6 wedstrijden net voldoende beïnvloeden om een paar 

plaatsen te stijgen of te dalen. 

Per saldo vindt het bestuur het Ranking systeem een eerlijker systeem, waarbij de 

organisatie niet meer te maken heeft met (voortdurend) vervangende scores van leden of 

paren die een week niet geweest zijn. De computer houdt gewoon het eerlijke gemiddelde 

automatisch bij voor zowel de persoon als ook voor het paar. 

 

Bijlage 7 

Verslag opleiding  

Aan de hand van een intensieve advertentie campagne in de Soester Courant en de 

Baarnsche Courant hebben wij een groot aantal cursisten kunnen  werven.  Mede dankzij de 

bijdrage van de gemeente Soest konden we deze actie laten uitvoeren met een fraai aantal 

deelnemers als resultaat.  

Op maandagavond 12 september 2022 is Armand Trippaers gestart met 32 deelnemers. 

Gedurende eerste weken zijn er op de maandagavond een aantal deelnemers afgevallen die 

het echt te moeilijk vonden zodat er 26 cursisten het tot het eind toe hebben volgehouden. 

Deze cursisten hebben in december nog een drietal oefendrives gehad en hebben allen in 

Januari 2023 aan de vervolgcursus meegedaan. Van deze 26 cursisten zijn er uiteindelijk 15 

lid geworden per 1 september 2023. 

Op dinsdagmiddag 13 september 2022 is Henk van Dalen gestart met 33 deelnemers. 

Ook van deze groep zijn er enkele cursisten afgevallen, waardoor er uiteindelijk 28 cursisten 

de cursus hebben afgemaakt, en daarvan zijn er 25 doorgestroomd naar de vervolgcursus. 

Uiteindelijk zijn er vanuit deze groep 13 mensen lid geworden van onze club per 1 

september 2023. 



Op dinsdagavond 13 september 2022 is Henk op verzoek van Bridgeclub Soesterberg ook les 

gaan geven aan een kleine groep van 9 personen. Alle 9 hebben de cursus volledig gevolgd 

en 6 van hen zijn lid van Soesterberg geworden. en 1 persoon is vervolgens lid geworden van 

Bridge Soest. 

Zoals uit bovenstaande blijkt is het een succesvol cursusjaar geweest en wij hopen dat ook in 

het nieuwe seizoen er weer veel cursisten zullen doorstromen naar onze club. 

Hierbij moet zeker gemeld worden dat op een van de Toekomstdrives van de NBB twee 

cursisten van ons de eerste plaats behaald hebben.  Foto’s daarvan hebben dan ook het blad 

Bridge gehaald. 

Het succes van onze club, ook op dit terrein, is binnen het district Gooi- en Ommeland 

duidelijk opgevallen.  Bridgeclub De Erfgooiers uit Blaricum heeft ons benaderd om met hun 

samen te werken om deze activiteiten aldaar op te zetten.  Wij kunnen nu melden dat zij ook 

succes hebben met hun acties en dat Har van der Zee daar inmiddels ook gestart is met het 

geven van bridgelessen. 

In de loop van augustus 2023 hebben wij wederom een advertentie campagne gevoerd in de 

Soester Courant waardoor we ook in het nieuwe seizoen voldoende deelnemers hebben 

voor een nieuwe cursusjaar. 

 

Bijlage 8 

Rooster van aftreden bestuur Bridge Soest 

Het bestuur van Bridge Soest is aangetreden op 30 oktober 2021. Het bestuur heeft bij de 

start een rooster van aftreden vastgesteld. 

Aftredingsdatum 30 oktober 
2025 
 

Ton Cornelissen 
(na herbenoeming op 16 
maart 2022) 

Armand Trippaers 
(na herbenoeming op 16 
maart 2022) 
 

Aftredingsdatum 30 oktober 
2026 

Johan Keswiel 
(na benoeming op 14 
maart 2023) 

Henk van Dalen 
(na herbenoeming op 14 
maart 2023) 

Aftredingsdatum 30 oktober 
2024 

Monique van der Horst Betty van Dijk 

 

Armand Trippaers en Ton Cornelissen traden op 30 oktober 2022 voor de eerste maal af als 

lid van het bestuur. Zij zijn op 16 maart 2022 door de Algemene Vergadering herbenoemd. 

Peter Koot en Henk van Dalen traden af per 30 oktober 2023. Peter Koot stelde zich niet 

herkiesbaar, in zijn plaats is Johan Keswiel op 14 maart 2023 door de Algemene Vergadering 

benoemd. Henk van Dalen is op 14 maart 2023 door de Algemene Vergadering herbenoemd.  

Monique van der Horst en Betty van Dijk treden af per 30 oktober 2024. Zij zijn beiden 

herkiesbaar. 

Het bestuur stelt voor Monique van der Horst en Betty van Dijk te herbenoemen met 

ingang van 30 oktober 2024. 

 



Benoeming geschiedt telkens voor een periode van drie jaar. Herbenoeming kan in totaal 

drie keer. 

Een voordracht vanuit de leden kan geschieden overeenkomstig Artikel 10, lid 2 van de 

statuten: 

Statuten: Art 10, lid 2: 

 De benoeming van bestuursleden geschiedt uit een of meer voordrachten. Tot het 

opmaken van zulk een voordracht zijn bevoegd zowel het bestuur als drie of meer leden 

gezamenlijk. Elke voordracht door drie of meer leden moet schriftelijk bij het bestuur worden 

ingediend hetgeen uiterlijk tot aan het begin van de algemene vergadering kan. De 

voordracht van het bestuur en de andere voordrachten voor zover bij oproeping aan het 

bestuur bekend, worden bij de oproeping voor de algemene vergadering meegedeeld. 

 

De Continuïteitscommissie 

De Continuïteitscommissie van Bridge Soest is aangetreden op 30 oktober 2023. De leden 

worden benoemd voor één jaar. Henk Hoen, Jaap Kaptein en Roel Thomas zijn op 30 

november 2022 door de Algemene Vergadering benoemd.  

Aftredingsdatum 30 
oktober 2024 

Henk Hoen Jaap Kaptein Roel Thomas 

Henk Hoen, Jaap Kaptein en Roel Thomas treden op 30 oktober 2024 af als lid van de 

continuïteitscommissie.  

Henk Hoen, Jaap Kaptein en Roel Thomas zijn opnieuw benoembaar en stellen zich opnieuw 

kandidaat.  

Het bestuur stelt voor Henk Hoen, Jaap Kaptein en Roel Thomas opnieuw te benoemen tot 

lid van de continuïteitscommissie met ingang van 30 oktober 2024. 

 

  

Bijlage 9 

Invulling competitie Bridge Soest 2024, vorming werkgroep 

De invulling van de competitie 2022-2023 leidde bij een deel van de leden tot onvrede, met 

name over de viertallen bijeenkomsten. Voor de start van de huidige competitie heeft het 

bestuur besloten om geen viertallenbridge in het schema op te nemen. 

Maar dat wordt door andere leden betreurd. 

We willen voor Bridge Soest graag een competitie vorm geven die kan rekenen op een breed 

draagvlak, maar ook voor leden de nodige verscheidenheid biedt. 

Het bestuur wil uit de leden een werkgroep vormen, onder leiding van Henk van Dalen, met 

als opdracht een advies te formuleren over de toekomstige invulling van de competitie. 

We vinden het wenselijk dat in die werkgroep een evenredige vertegenwoordiging is van 

spelers uit de A-, de B- en de C-lijn. 

 


